

What's Next? Prochaines étapes

PROJECT MILESTONES: What's next

The following are major milestones for the trail's construction:

- Construction contract tendered summer 2017
- Construction contract award August 2017
- Southern portions receive detailed micro-routing prior to tree felling over summer and fall 2017
- Construction mobilization September 2017 including grubbing and removal of stumps and debris, excavating of the trail foundation, gravel fill, drainage culverts, and bridge fabrication.
- Trail construction continues over the fall and winter of 2017/18 with arrival of bridge and culvert materials for the northern portion of the trail.
- Summer 2018 construction continues south past Long Beach, including grubbing, excavating, gravel, bridges, and culverts
- Summer 2019 construction of trail including trail bed, bridges, culverts, and elevated trail is completed.
- Winter 2019/2020 sees trail amenities such as fences and gates, signs, and bike racks installed.
- Spring and summer 2020 the trail is paved from start to finish.
- Summer 2020 the new multi-use trail is officially opened to the public.

ÉTAPES DU PROJET: Prochaines étapes

Les grandes étapes de la construction du sentier sont les suivantes:

- Août 2017 : Attribution du contrat de construction.
- Été et automne 2017 : Les tronçons sud font l'objet d'un tracé très détaillé avant d'abattre les arbres.
- Septembre 2017 : Mobilisation de la construction, y compris essouchement et arrachement des souches et débris, excavation des fondations du sentier, engravement, ponceaux et fabrication des ponts.
- Automne et hiver 2017-2018 : Poursuite de la construction du sentier avec la livraison des matériaux destinés aux ponts et aux ponceaux pour la section nord du sentier.
- Été 2018 : Poursuite de la construction vers le sud au-delà de la plage Long, notamment essouchement, excavation, engravement, ponts et ponceaux.
- Été 2019 : Aménagement de la plate-forme, des ponts et des ponceaux, et achèvement du sentier surélevé.
- Hiver 2019-2020 : Installation des clôtures, barrières, panneaux et supports à vélos.
- Printemps et été 2020 : Revêtement du sentier du début à la fin.
- Été 2020 : Ouverture officielle du nouveau sentier polyvalent.

